

CIT Participates in the 48th Annual National Shrimp Festival

From Thursday October 10th to Sunday October 13th, the CIT team worked at the 48th Annual National Shrimp Festival in Gulf Shores, Alabama. The whole event integrates commerce, leisure, music, food, art and culture. It is a premier national event held in the southern United States that attracts nearly 1,000 organizations, enterprises and merchants from all over the United States, and more than 10,000 tourists. The Confucius Institute at Troy was invited by the Festival Committee to set up a booth in the core area of the event to share Chinese language and culture with people from all over the United States. During the four-day event, the Confucius Institute presented guests with Chinese handmade bracelets, calligraphy, painting and games. It was warmly welcomed by the visitors who came to the event. Visitors experienced the unique charm of Chinese culture.

特洛伊大学孔子学院参加第 48 届全美大虾节

2019 年 10 月 10-13 日，第 48 届全美大虾节在阿拉巴马州格尔夫海岸（Gulf Shores）隆重举行。整个活动集商贸、休闲、音乐、美食、艺术、文化于一体，是在美国南部举办的首屈一指的全国性活动，吸引了来自全美各州近千个组织、企业、商户，逾万游客纷至沓来。特洛伊大学孔子学院受到了“大虾节”组委会的邀请，在活动现场的核心区域，设立公益性展台，与来自美国各地的民众分享中国语言文化。在四天的活动中，孔子学院为来宾们展示了编手链，书法，国画以及中国游戏等中国特色的文化，游客们近距离的体验了中国文化的独特魅力，受到前来参加活动的游客们的热烈欢迎。